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PROTOKÓŁ NR 20/2013 

Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I SPRAW SPOŁECZNYCH  

RADY POWIATU W WAŁCZU  

Z DNIA 10.06.2013 r. W GODZ. 12 
00

- 13 
00

 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list 

obecności ( załącznik nr 1 i zał. nr 2). 

 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu,  

przy ul. Dąbrowskiego 17. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia.  

4. Informacja o działalności Domu Pomocy Społecznej w Wałczu za rok 2012. 

5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu  

za rok 2012 – materiał sesyjny.  

6. Informacja na temat realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2007-2013, za 2012 r. – materiał sesyjny.  

7. Informacja na temat realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2011-2015, za 2012 rok – materiał sesyjny. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2012 dla powiatu wałeckiego – materiał 

sesyjny. 

9. Informacja o wykonaniu zadań z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2012 r. i realizacja zadań aktualnych.  

10. Informacja o projektach arkuszy organizacyjnych szkół ponadgimnazjalnych w roku 

szkolnym 2013/2014. 

11. Informacja o działalności i osiągnięciach stowarzyszeń i klubów zajmujących się 

działalnością sportową w Powiecie Wałeckim w 2012 roku. 

12. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 

13. Sprawy bieżące. 

14. Wolne wnioski i zapytania. 

15. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

 

 

 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  Andrzej Gostołek.  
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Ad pkt 2. 

Stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Komisji stwierdził quorum. Na posiedzeniu nieobecna Członkini Komisji 

Jadwiga Jankowska-Klonowska  

 

Wobec powyższego Komisja może podejmować prawomocne decyzje. 

 

 

 

Ad pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek posiedzenia. 

Uwag do porządku nie zgłoszono.  

 

 

 

Ad pkt 4. 

Informacja o działalności Domu Pomocy Społecznej w Wałczu za rok 2012. 

 

W posiedzeniu Komisji dot. niniejszego punktu uczestniczyła Elżbieta Ciosek – Dyrektor 

Domu Pomocy Społecznej w Wałczu.  

 

Przedmiotowa informacja pisemna  stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek zwrócił się z zapytaniem do Elżbiety Ciosek – 

Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Wałczu, ilu pracowników zatrudnionych jest w Domu 

Pomocy Społecznej w Wałczu 

 

Elżbieta Ciosek – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Wałczu odpowiedziała iż w Domu 

Pomocy Społecznej w Wałczu zatrudnionych jest 31 osób. 

 

Marek Subocz członek Komisji zapytał z kolei czy ilość miejsc w Domu Pomocy Społecznej 

jest wystarczająca? 

 

Elżbieta Ciosek – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Wałczu odpowiedziała, iż DPS w 

Wałczu posiada 60 miejsc etatowych, które są wystarczające. Dodała, że obecnie 2 miejsca są 

wolne, dlatego też czyni starania, by DPS posiadał komplet mieszkańców. Niestety 

poszczególne gminy powiatu waleckiego nie dysponują wystarczającymi środkami 

finansowymi do opłacenia pobytu nowych mieszkańców. Miesięczny koszt utrzymania 

mieszkańca w DPS w Wałczu wynosi 2,660 zł. 

 

Na zakończenia Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz zauważył, iż Pani Dyrektor Elżbieta 

Ciosek właściwie gospodaruje środkami finansowymi DPS’u. W ciągu ostatnich kilku lat Dom 

Pomocy Społecznej w Wałczu został „odmieniony” dzięki przeprowadzonym remontom. 

Podkreślił, iż DPS w Wałczu jest jednym z najlepszych tego typu placówek w województwie 

zachodniopomorskim. 
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Wobec braku uwag w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie   informację  o działalności Domu Pomocy Społecznej w Wałczu za rok 2012. 

 

 

W wyniku głosowania powyższą informację Komisja Budżetu i Spraw Społecznych przyjęła 

jednogłośnie. 

 

Posiedzenie Komisji o godz. 12
05 

 opuściła  Dyrektor DPS w Wałczu Elżbieta Ciosek. 

 

 

 

Ad pkt 5.   

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu za rok 

2012 – materiał sesyjny.  

 

Pisemna informacja w przedmiotowym temacie jako materiał źródłowy stanowi załącznik   

do protokołu XXIV sesji Rady Powiatu z dnia 26.06.2013 r. 

 

 

Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz oznajmił, iż przedmiotowe sprawozdanie obrazuje jakie 

działania wykonało Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w 2012 roku.  Istotnym zadaniem 

realizowanym przez PCPR w Wałczu jest organizowanie opieki rodzinnej i instytucjonalnej 

pieczy zastępczej. Dodał, iż z roku na rok zwiększa się liczba dzieci, którym w wyniku 

interwencji i postanowień sądu należy zapewnić opiekę w placówce opiekuńczo-wychowaczej. 

Nadmienił, iż utrzymanie dzieci w w/w placówkach, jest bardzo kosztowne od 3 tys. zł do 7 

tys. zł. Ponadto  bardzo trudno jest zaplanować wydatki z tym związane. Oznajmił, iż 

prowadzone są rozmowy z gminami powiatu waleckiego, by opieka społeczna gmin większy 

nacisk kładła na pomoc rodzinom, po to by nie było konieczności odbierania im dzieci. 

Jeżeli chodzi o wykonanie zadań z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2012 r. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie wywiązywało się 

prawidłowo.  

 

Następnie Danuta Kęsek członek Komisji poinformowała,  iż w 2012 roku PCPR w Wałczu 

rozpoczął realizację programu pilotażowego pn. „Aktywny Samorząd”, w ramach którego 

przyjęto 43 wnioski, a zrealizowano 29. Dzięki programowi udzielano dofinansowania do 

zakupu wózków inwalidzkich z napędem elektrycznym i akumulatorów. Osoba 

niepełnosprawna zobowiązana była do pokrycia 10% kosztu zakupu wózka. Ponadto bardzo 

dużą popularnością cieszył się program pomocy osobom niepełnosprawnym posiadającym 

dziecko w wieku przedszkolnym, w ramach którego udzielano dofinansowania na pokrycie 

kosztów poniesionych przez rodziców niepełnosprawnych wskutek uczęszczania ich dzieci do 

przedszkola lub żłobka. W roku bieżącym w/w program poszerzono o Moduł II czyli pomoc 

dla studentów niepełnosprawnych w dofinansowaniu kosztów czesnego oraz kształcenia 

wyższego.  

 

 

Wobec braku innych zapytań i uwag dotyczących przedmiotowego tematu Przewodniczący 

Komisji poddał pod głosowanie zaopiniowanie  sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu za rok 2012. 
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W wyniku głosowania Komisja Budżetu i Spraw Społecznych zaopiniowała powyższe 

pozytywnie jednogłośnie. 

 

 

 

Ad pkt 6. 

Informacja na temat realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2007-2013, za 2012 r. – materiał sesyjny. 

 

Pisemna informacja w przedmiotowym temacie jako materiał źródłowy stanowi załącznik                         

do protokołu XXIV sesji Rady Powiatu z dnia 26.06.2013 r. 

 

 

Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz oznajmił, iż Powiatowa Strategia Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na lata 2007-2013 została przyjęta przez Radę Powiatu w Wałczu 

uchwałą nr VIII/51/2007 z dnia 24 maja 2007r. Jest ona podstawowym dokumentem 

planowania strategicznego w sferze społecznej Powiatu Wałeckiego i istotnym etapem 

budowy programu rozwoju w oparciu o zasady zrównoważonego i trwałego rozwoju. 

Głównym założeniem było wytyczenie i realizowanie działań mających na celu poprawę 

społecznego funkcjonowania mieszkańców powiatu wałeckiego. Cele strategiczne to: 

Promocja Integracji Społecznej i Równych Szans Dla Wszystkich; Infrastruktura Pomocy 

Społecznej i Ochrony Zdrowia; Gospodarka rynku pracy, otwarty rynek; Rozwój Edukacji, 

Wykształcenia i Kompetencji; Gospodarka Społeczna i Trzeci Sektor. Głównym zadaniem 

strategii jest udzielanie wsparcia osobom niepełnosprawnym, umożliwianie im znalezienia 

pracy  niedopuszczenie do wykluczenia zawodowego i społecznego.  

 

Tadeusz Łożecki Członek Komisji oznajmił, iż Strategia przyczyniła się do lepszego przepływu 

informacji i konsolidacji działań podmiotów realizujących zadania z zakresu pomocy 

społecznej na poziomie gminnym i powiatowym. 

 

Wobec braku innych  uwag  w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie zaopiniowanie  informacji na temat realizacji Powiatowej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2011-2013, za 2012 r. 

 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano  jednogłośnie pozytywnie. 

 

 

 

Ad pkt 7 

Informacja na temat realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych  na lata 2011-2015, za 2012 rok – materiał sesyjny.   

 

Pisemna informacja w przedmiotowym temacie jako materiał źródłowy stanowi załącznik  do 

protokołu XXIV sesji Rady Powiatu z dnia 26.06.2013 r. 

 

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki podkreślił, iż bardzo istotnym zadaniem jest 

dostosowanie ulic i obiektów użyteczności publicznej do potrzeb osób niepełnosprawnych.  
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Wobec braku innych uwag  w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie zaopiniowanie  informacji na temat realizacji Powiatowego Programu Działań na 

Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2011-2015, za 2012 r. 

 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano  jednogłośnie pozytywnie. 

 

 

W posiedzeniu Komisji dot. punktów  8 i 9 uczestniczyła Bożena Terefenko – Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  w Wałczu  

 

 

 

Ad pkt 8 

Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2012 dla powiatu wałeckiego – materiał 

sesyjny. 

 

Pisemna informacja w przedmiotowym temacie jako materiał źródłowy stanowi załącznik   

do protokołu XXIV sesji Rady Powiatu z dnia 26.06.2013 r. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu Bożena Terefenko 

poinformowała, iż  nowelizacja z 2011 r. ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej 

wprowadziła obowiązek przygotowywania corocznie przez gminy, powiaty i samorząd 

województwa oceny zasobów pomocy społecznej, która będzie przedstawiana odpowiednio 

radzie gminy, radzie powiatu oraz sejmikowi województwa. Ocena ta wraz z rekomendacjami 

będzie podstawą planowania budżetu na następny rok.  

Następnie poinformowała, iż głównym nadal dużym problemem jest brak wystarczającej 

liczby ofert pracy dla osób niepełnosprawnych oraz brak na terenie powiatu wałeckiego 

placówki opiekuńczo wychowawczej, w której można byłoby umieszczać dzieci odebrane 

wskutek interwencji czy postanowień sądu z rodzin biologicznych. Jeżeli chodzi o 

infrastrukturę z zakresu służby zdrowia i zapewnienie osobom starszym niezbędnej pomocy 

jest obecnie realizowana na dość wysokim poziomie. Niemniej konieczne będzie zwiększenie 

usług dla osób starszych, gdyż jesteśmy społeczeństwem starzejącym się.  

 

 

Wobec braku innych uwag  w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie zaopiniowanie  oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2012 dla powiatu 

wałeckiego. 

 

W wyniku głosowania powyższą zaopiniowano  jednogłośnie pozytywnie. 

 

 

 

Ad pkt 9 

Informacja o wykonaniu zadań z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2012 r. i realizacja zadań aktualnych. 

 

Przedmiotowa informacja pisemna  stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu Bożena Terefenko oznajmiła, iż 

środki finansowe jakie Powiat Wałecki otrzymał w ubiegłym roku z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych były niższe w porównaniu do lat ubiegłych, dlatego 

nie były wystarczające by w pełni zabezpieczyć środki finansowe na realizację składanych 

wniosków. W ubiegłym roku pierwszeństwo w ubieganiu się o dofinansowanie w uczestnictwa 

w turnusach rehabilitacyjnych  oraz likwidacji barier funkcjonalnych przysługiwało osobom 

posiadającym pierwszą grupę inwalidzką. Następnie poinformowała, iż Powiat Wałecki w 

ubiegłym roku po raz pierwszy realizował projekt konkursowy ogłoszony przez PEFRON pn. 

„Aktywny Samorząd”. Na jego podstawie przejął cześć zadań realizowanych przez 

Województwo Zachodniopomorskie. W ramach powyższego programu udzielane  są 

dofinansowania na zakup wózków inwalidzkich elektrycznych, zestawów komputerowych dla 

osób niepełnosprawnych, oprzyrządowania samochodów dla osób niepełnosprawnych, czy też 

dofinansowania pobytu w przedszkolu dzieci matek aktywnych zawodowo, o umiarkowanym 

stopniu niepełnosprawności oraz nowość dofinansowanie protez nowego typu. W roku 

bieżącym w/w program poszerzono o Moduł II czyli pomoc  studentom niepełnosprawnym w 

dofinansowaniu kosztów czesnego oraz kształcenia wyższego. Dodała, iż pozyskane przez 

studiujące osoby niepełnosprawne środki finansowe z Modułu II są niższe od tych, które 

przydzielało na ten cel Województwo Zachodniopomorskie. Powyższe wynika z udzielenia 

niższej kwoty na realizację w/w programu z PEFRON. Zaznaczyła, iż dofinansowanie kosztów 

czesnego oraz kształcenia wyższego przyznawane jest nie tylko osobom zamieszkujących na 

terenie powiatu waleckiego ale i osobom studiującym na terenie powiatu. Dlatego też 

zwrócono się z wnioskiem do PEFRON o zwiększenie kwoty przeznaczonej na realizacje tego 

programu. 

 

Janusz Różański członek Komisji zapytał z jakimi firmami zawarto 5 umów na utworzenie 9 

miejsc pracy i tym samym przyznanie tym firmom środków finansowych z zakresu rehabilitacji 

zawodowej osób niepełnosprawnych? 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu Bożena Terefenko 

odpowiedziała, iż firmy z jakimi zawarto umowy pochodzą z terenu Powiatu Wałeckiego,  

dokładnie nie pamięta, ale bodajże na utworzenie 3 miejsc pracy zawarto umowę z panem 

Kijakiem producentem kabli, ponadto z producentem dźwigów oraz ciągników. Większość 

tworzonych miejsc pracy były raczej dla mężczyzn. W roku bieżącym jedynie jedna kobieta 

niepełnosprawna zgłosiła się o dofinansowanie na prowadzenie przez siebie działalności. 

Zauważyła, iż nie jest łatwo znaleźć pracodawcę, który zechciałby zatrudnić osoby 

niepełnosprawne. W roku ubiegłym istniała obawa, iż środki finansowe z programu „Aktywny 

Samorząd” nie zostaną w pełni wykorzystane ze względu na zbyt małe zainteresowanie 

pracodawców w tworzeniu miejsc pracy dla osób niepełnosprawnych. Obecnie wystąpiono do 

Biura Rzecznika Osób Niepełnosprawnych o przedstawienie interpretacji czy samorządy lub 

ich spółki mogą zatrudniać osoby niepełnosprawne i ubiegać się o dofinansowania 

utworzenia dla nich miejsc pracy. 

  

Następnie dyskutowano na temat braku zatrudniania osób niepełnosprawnych na wózkach 

inwalidzkich w urzędach. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu Bożena Terefenko oznajmiła, iż 

przyczyną braku zatrudniania osób na wózkach inwalidzkich w urzędach na terenie powiatu 

jest brak możliwości uzyskania dofinansowania z PEFRON na stworzenie dla nich miejsca 

pracy. 
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Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz zauważył, iż powyższe nie stanęło na przeszkodzie 

zatrudnienia w Starostwie Powiatowym w Wałczu osoby na wózku inwalidzkim. Zaznaczył, iż 

do wszystkich samorządów wpłynęło pismo o stworzenie szans uzyskania zatrudnienia przez 

osoby niepełnosprawne. Niestety działania w powyższej sprawie saznikome. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu Bożena Terefenko podkreśliła, iż 

tworzenie miejsc pracy dla osób niepełnosprawnych jest bardzo ważne i powinno się czynić 

starania, by było ich jak najwięcej. Zauważyła, iż osoby kończące szkoły specjalne, które nie 

znajdują zatrudnienia i zmuszone są do przebywania w domu można powiedzieć, że z góry 

skazane są na wykluczenie. 

 

Danuta Kęsek członek Komisji poinformowała, iż na 10 zawartych umów w ramach Modułu II 

3 osoby posiadające umiarkowane stopnie niepełnosprawności pracują zawodowo. Dodała, iż 

gdyby bliżej zatrudnieniu w poszczególnych firmach czy placówkach okazałoby się, że wśród 

pracowników są osoby niepełnosprawne. Zaznaczyła, że są różne stopnie niepełnosprawności, 

niepełnosprawność nie zawsze mus być widoczna.  

 

 

Wobec braku innych uwag  w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie   informację  o wykonaniu zadań z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2012 r. i realizacji zadań aktualnych. 

 

W wyniku głosowania powyższą informację Komisja Budżetu i Spraw Społecznych przyjęła 

jednogłośnie. 

 

 

W posiedzeniu Komisji dot. pkt 10 i 11 uczestniczył Józef Kropielnicki – Naczelnik Wydziału 

Oświaty, Kultury, Turystyki i Sportu Starostwa Powiatowego w/m.    

 

 

 

Ad pkt 10 

Informacja o projektach arkuszy organizacyjnych szkół ponadgimnazjalnych w roku 

szkolnym 2013/2014 

 

Przedmiotowa informacja pisemna  stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Turystyki i Sportu Starostwa Powiatowego w/m Józef 

Kropielnicki poinformował, iż Zarząd Powiatu przyjął wytyczne do tworzenia arkuszy 

organizacyjnych, na podstawie których  planuje się powołanie 22 oddziałów klas pierwszych 

w tym: 

 Liceum 7 oddziałów 

-  I Liceum Ogólnokształcące im. Kazimierza Wielkiego – 3 oddziały 

-  II Liceum Ogólnokształcące im. ks. prof.  Józefa Tischnera – 3 oddziały 

- III Liceum Ogólnokształcące im. prof. Wiktora Zina – 1 oddział (klasa wojskowa) 

 Technikum 8 oddziałów: 

1) Technikum Zawodowe nr 1 im. prof. Wiktora Zina – 2 oddziały 

2) Technikum Zawodowe nr 2 im. I Armii Wojska Polskiego – 2 oddziały 

3) Technikum Zawodowe nr 3 – 4 oddziały 
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 Zasadnicza Szkoła Zawodowa 7 oddziałów: 

1) Zasadnicza Szkoła Zawodowa nr 1 im. prof. Wiktora Zina – 2 oddziały 

2) Zasadnicza Szkoła Zawodowa nr 2 – 5 oddziałów 

Ponadto w Zespole Szkół nr 1 dodatkowe 2 oddziały Szkoły Mistrzostwa Sportowego: 

- III klasa Gimnazjum 

- I klasa Liceum Ogólnokształcącego 

W związku z prognozowanym naborem rok szkolny 2013/2014 rozpocznie około 2000 uczniów 

w 88 oddziałach. Następnie poinformował, iż Zarząd Powiatu nie otrzymał jeszcze opinii z 

Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego w sprawie utworzenia Ogólnokształcącej 

Szkoły Sztuk Pięknych w Wałczu. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek zapytał skąd czerpano Dane, na podstawie których 

założono utworzenie 3 oddziałów w liceach ogólnokształcących?  

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Turystyki i Sportu Starostwa Powiatowego w/m Józef 

Kropielnicki odpowiedział, iż podstawą do utworzenia 3 klas w liceach były informacje 

uzyskane od dyrektorów szkół dotyczących wstępnych wyników naboru. Zasygnalizował, iż w 

przypadku Zespołu Szkół Nr 1 może być nawet problem z utworzeniem 3 oddziałów. Dodał, że 

niestety w obliczu niżu demograficznego rozmowa na temat likwidacji którejś ze szkół 

ponadgimnazjalnych będzie nieunikniona.  

 

Janusz Różański członek Komisji zauważył, że w przedmiotowej informacji podano, iż 

rozważa się zagospodarowanie trzeciego piętra budynku B Zespołu Szkół Nr 4 RCKU z 

przeznaczeniem na internat w liczbie 24 miejsc. Wobec powyższego zapytał czy zabezpieczono 

na powyższy cel środki finansowe? Ponadto ad vocem wypowiedzi naczelnika Wydziału 

Oświaty, Kultury, Turystyki i Sportu Starostwa Powiatowego w/m Józefa Kropielnickiego 

odnośnie nieuniknięcia rozmów na temat likwidacji którejś ze szkół ponadgimnazjalnych 

powiatu oznajmił, iż powiecie złotowskim przeprowadzono już reorganizację szkół 

ponadgimnazjalnych  polegającej na połączeniu ich w zespół.  

 

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki oznajmił, że z informacji jakie uzyskał od dyrektorów 

szkół ponadgimnazjalnych powiatu złotowskiego wynika, iż połączenie szkół w jeden zespół 

nie było najlepszym rozwiązaniem, gdyż ich utrzymanie jako jednego zespołu jest bardzo 

trudne. Wyraził zdanie, iż powiat złotowski szybko od takiego rozwiązania odejdzie. Jeżeli 

chodzi o zagospodarowanie trzeciego piętra budynku B Zespołu Szkół Nr 4 RCKU z 

przeznaczeniem na internat poinformował, iż w nowej perspektywie budżetowej czynione będą 

starania o uzyskanie dofinansowania ze środków zewnętrznych na powyższy cel.  

 

Bogdan Białas członek Komisji zauważył, iż coraz więcej młodych ludzi dowiaduje się o 

możliwość odbycia praktyk zawodowych w jego zakładzie, dlatego też przewiduje, iż coraz 

więcej gimnazjalistów wybierało będzie kierunki zawodowe.   

 

Jerzy Goszczyński Wicestarosta Wałecki zwrócił uwagę na dużą rolę jaką odrywa grono 

pedagogiczne szkół ponadgimnazjalnych powiatu w pozyskiwaniu nowych uczniów. Wyraził 

zdanie, że bardzo dobrym sposobem zachęcenia absolwentów gimnazjów do kontynuowania 

edukacji w szkołach ponadgimnazjalnych powiatu  są bezpośrednie spotkania z 

gimnazjalistami i ich rodzicami. 

 

Bogdan Białas członek Komisji dodał, iż elementem który uatrakcyjnił by ofertę edukacyjną 

szkół ponadgimnazjalnych jest zapewnienie młodzieży uzyskania w trakcie nauki uprawnień 
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zawodowych. Powyższe rozwiązanie zwiększyłoby również szanse dla absolwentów szkół 

ponadgimnazjalnych do pozyskania zatrudnienia. 

 

Tadeusz Łożecki członek Komisji zauważył, iż przeważnie uczniowie, którzy pragną zdobyć 

uprawnienia zawodowe w trakcie swojej edukacji w szkołach zawodowych, zaraz po 

zakończeniu nauki wyjeżdżają za granicę.  

   
Bogdan Białas członek Komisji oznajmił, iż dużo młodych ludzi po kilku latach pracy za 

granicą wraca do kraju, dlatego też nie widzi powodu do niepokoju. Dobrze, że za granicami 

kraju  pracują w swoich zawodach, zdobywając doświadczenie.   

 

 

Wobec braku innych  uwag  w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie   informację o projektach arkuszy organizacyjnych szkół ponadgimnazjalnych              

w roku szkolnym 2013/2014. 

  

W wyniku głosowania powyższą informację Komisja Budżetu i Spraw Społecznych przyjęła 

jednogłośnie. 

 

 

 

Ad pkt 11 

Informacja o działalności i osiągnięciach stowarzyszeń i klubów zajmujących  

się działalnością sportową w Powiecie Wałeckim w 2012 roku. 

 

Przedmiotowa informacja pisemna  stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Wobec braku uwag  w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał  

pod głosowanie  informację o działalności i osiągnięciach stowarzyszeń i klubów zajmujących 

się działalnością sportową w Powiecie Wałeckim w 2012 roku. 

 

 

W wyniku głosowania powyższą informację Komisja Budżetu i Spraw Społecznych przyjęła 

jednogłośnie. 

 

 

 

Ad pkt 12  

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu.    

 

 

Komisja Budżetu i Spraw Społecznych zaopiniowała projekty uchwał Rady Powiatu:  

 

- w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr XVII/152/2008 Rady Powiatu w 

Wałczu z dnia 27 sierpnia 2008 r. w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

oraz przyznawania zwolnień od realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w jednostkach 

prowadzonych przez Powiat Wałecki; Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki poinformował, iż 

sporządzenie tekstu jednolitego aktu normatywnego stanowi realizację obowiązku 

wynikającego  z ustawy z dnia 20 lipca 2000 r. o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych 
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innych aktów prawnych. Zgodnie z art.16 ust.3 i 4 powołanej ustawy teksty jednolite aktów 

normatywnych innych niż ustawa ogłasza organ właściwy do wydania aktu normatywnego. 

Tekst jednolity ogłasza się w formie obwieszczenia w dzienniku urzędowym, w którym dany 

akt normatywny ogłoszono. Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek dodał, iż w 

materiałach komisyjnych przedłożono radnym obwieszczenie o ogłoszeniu tekstu jednolitego, 

sporządzone w Edytorze Aktów Prawnych XML, po to by radni widzieli w jakiej formie 

zostanie ono opublikowane w Zachodniopomorskim Dzienniku Urzędowym;  

w wyniku głosowania przedmiotowy projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie; 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 7 do protokołu; 

 

- w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr XVII/153/2008 Rady Powiatu w 

Wałczu z dnia 27 sierpnia 2008 r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązującego 

wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli w jednostkach prowadzonych przez Powiat 

Wałecki; w wyniku głosowania przedmiotowy projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie 

pozytywnie; 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 8 do protokołu; 

 

- w sprawie określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub w części, łącznie z 

odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania od ustalenia 

opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej- w wyniku głosowania przedmiotowy projekt 

uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie; 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 9 do protokołu; 

 

 

 

Ad pkt 12 

Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Gostłek poinformował iż Zarząd Powiatu podjął inicjatywę 

uchwałodawczą w postaci przedłożenia na sesję czerwcową projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie oświadczenia Rady Powiatu w Wałczu, w którym Rada Powiatu wyraża swoją 

aprobatę dla przystąpienia Powiatu Wałeckiego w roli Lidera Partnerstwa do programu 

pilotażowego w ramach projektu innowacyjnego Platforma rozwoju kształcenia zawodowego, 

realizowanego przez Wyższą Szkołę Administracji Publicznej w Szczecinie, którego 

efektem finalnym ma być powołanie Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego, 

stanowiącą multimedialna platformę ofert kształcenia zawodowego do potrzeb lokalnego 

rynku pracy. Projekt uchwały nie został przedłożony do zaopiniowania przez Komisję, gdyż 

zgodnie z §15 ust. 5 do uchwał będących apelami, deklaracjami, oświadczeniami i opiniami 

nie stosuje się § 25 ust 2,3 i 4 , dlatego też  projekt uchwały nie podlegał obowiązkowi 

zaopiniowania przez właściwą komisję stałą. 

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki wyjaśnił, iż sam projekt dotyczy modernizacji oferty 

kształcenia zawodowego poprzez powiązanie go z potrzebami lokalnego rynku pracy. 

Realizowany on jest przez Wyższą Szkołę Administracji Publicznej w Szczecinie, natomiast 

Powiat Wałecki został wytypowany do jego pilotażu. Wnioski i dane zebrane w czasie pilotażu 

zostaną następnie przeniesione na poziom regionu.  Dzięki temu projektowi wypracowana 

zostanie strategia kształcenia zawodowego w powiecie wałeckim. Zaznaczył, iż projekt w 

całości finansowany jest ze środków Unii Europejskiej. Przy tej okazji zostanie uruchomiona 

platforma multimedialna http://platforma-zawodowa.pl/, za pomocą której szkoły, uczniowie i 

pracodawcy otrzymają bezpośredni dostęp do najświeższych i aktualnych danych dotyczących 

http://platforma-zawodowa.pl/
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określonych kwestii: ofert pracy, bazy szkół i uczniów, ofert praktyk zawodowych, porad 

prawnych.  

Projekt uchwały w sprawie oświadczenia Rady Powiatu w Wałczu stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

 

 

Ad pkt 13 

Wolne wnioski i zapytania. 

                                                                                   

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku  

Przewodniczący Komisji o godz. 13
00

 zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Protokołowała: 

      

Inspektor               Przewodniczący Komisji 

ds. Obsługi Rady Powiatu                                                                   

     Andrzej Gostołek  

    Anna Siwiec 

 

 


